
PROTOKÓL NR XV/03

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu l0 grudnia 2003 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jpdrzejowie.

Ad. 1.
PrzewodniczqcaRady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska o godzinie 1005 otwarla obrady

XV sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie. Obrady razpoczgto przy obecnoSci na sali obrad 21
radnych na stan 21 radnych, co stanowi 100 'A og6lu Rady. Przewodnicz4ca stwierdziia
quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqca Rady pow\tala przybylych na sesjg: Dyrektora Swigtokrzyskiego
Oddzialu Narodowego Funduszu Zdrowia, Burmistrza Leszka Kapcig, Wice burmistrzów:
Janusza Woániaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów Urzgdu
Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, oraz wszystkich przybylych
na obrady.

Przewodnicz4ca Rady zgiosila kandydaturg radnego Pawla Smor4ga na sekretarza
obrad; radny Smor4g wyrazil zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloSnie wybrano radnego Pawla Smor4ga.

4 d . 2 .
Przewodniczqca Rady poinformowala,2e na sesji w dniu 27 listopada nieobecna byla

radna Janina Szreniawa; nieobecnoSó zostala usprawiedliwiona na podstawie zwolnienia
lekarskiego.

4d .3 .
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska zaproponowala zmiang

polegaj4c4 na omawianiu punktu l8 jako punktu 7 A.
Burmistrz Leszek Kapcia wnioskuje o wprowadzenie w miejsce punktu 18: ,,18.

Uchwala Nr XYll72l03w sprawie zmiany uchwaly Nr XIV/153/03 Rady Miejskiej
w Jpdrzejowie z dnia 27 listopada 2003 roku w sprawie zaci4gnigcia kredytu na
sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy".

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjgta
Przewodnicz4c4 Rady Miejskiej Elzbietg Wiéniewsk4.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjqla
Burmistrza Leszka Kapcig.

poprawkp zgloszon4 przez

poprawkg zgloszonq przez

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjgla porz4dek obrad.
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnosci radnych na sesji w dniu 27 listopada 2003 roku
3. Przyjgcie porzqdku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.



6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjptych na poprzedniej sesji.
7 A. Debata na temat przygotowania Gminy Jgdrzejów do opieki medycznej nad
ludnoici4 w roku 2004.
8. Uchwala w sprawie wprowadzenia oplaty administracyjnej za czynnoSci urzgdowe.
9. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nieodplatne przejgcie przez Gming Jpdrzejów

nieruchomosci zabudowanej.
10. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoéci komunalnej na rzecz jej uzy'tkowników

wieczystych
I l. Uchwala w sprawie oddania nieruchomoéci komunalnej w uz¡kowanie wieczyste

i sprzeda2y budynków usytuowanych na tej nieruchomoéci, w drodze przetargu.
12. Uchwala w sprawie okreélenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na2004

rok oraz poboru tego podatku w drodze inkasa.
13. Uchwala w sprawie zwolnieú z podatku od nieruchomoÉci.
14. Uchwala w sprawie podatku rolnego na 2004 rok oraz poboru tego podatku w drodze

inkasa.
15. Uchwala w sprawie okreélenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek

rolny, podatek le3ny oraz podatek od nieruchomoSci.
16. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoéci stawek podatku od posiadania psów.

okreélenia terminu platnoéci oraz jego poboru w 2004 roku.
17. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od Srodków transportowych

na 2004 rok.
18. Uchwala Nr XV/I72103w sprawie zmiany uchwaly Nr XIV/I53103 Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie z dnia 27 listopada 2003 roku w sprawie zaci4gnigcia kredytu
na sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach
gminy.

19. Odpowiedzi na interpelacje.
20. Sprawy róZne.
21. Zamknigcie obrad.

4 d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji.

Rada Miejska przyjgla protokol z poprzedniej sesji

4 d . 5 .
Radny Andrzej Hatny zapy4al, jaki jest status prawny budynku polozonego przy

ul. Reymonta l0

4 d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza migdzy sesjami.

4 d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjgtych

na poprzedniej sesji.



Ad. 7 A.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska przypomniala, 2e na ostatniej

sesji Rady Miejskiej dowiedzieliSmy sig, Ze kierownik ZPOZ mimo zobowiqzania go do tego
przez burmistrza, nie przyst4pit do konkursu ofert ogloszonego przez Narodowy Fundusz
Zdrowia. Moze sig wipc zdarzyó taka sytuacja, ze jako samorz4d zostaniemy dysponentem
zakladu pracy wraz ze sprzgtem i zatrudnionym personelem, który nie bgdzie mial
podpisanego kontraktu na éwiadczenia zdrowotne w roku 2004. ZPAZ w Jgdrzejowie
obejmuje opiek4 lekarsk4 28 547 " a opiek4 pielpgniarskq2} 457 mieszkaúców naszej gminy.
W takiej sytuacji winniémy wigc pomyéleó przede wszystkim o zabezpieczeniu Swiadczeú
zdrowotnych dla mieszkaúców miasta i gminy. PrzewodniczqcaRady Miejskiej zapytala, jaka
jest mozliwoÉó zapewnienia éwiadczeñ zdrowotnych na naszym terenie.

Dyrelctor Swigtokrzyskiego Oddzialu Narodowego Funduszu Zdrowia Pan Henryk
Michalkiewicz podzigkowal za zaproszenie i umozliwienie wyjaénienia sprawy
kontrakfowania éwiadczeh zdrowotnych na 2004 rok.
Konkurs na éwiadczenia zdrowotne na 2004 rok nie zostanie uniewa'Zniony. Jutro wystgpujg
do prezesa Panasa o indywidualne upowaznienie na podjgcie rokowan z jednostkami, które
nie zlo2yly ofert. Uwaaam, 2e ci, co nie zlo2yli ofert, zrobili ále. Zlo2enie oferty, to nie jest
jeszcze podpisanie kontraktu. Ponad 50 o/o, które z\o2ylo oferty, w drodze negocjacji
podpisalo kontrakty. Mozna bylo w ofertach podaó stawki, które odpowiadaly, ale z tego, co
wiem, to nie o pieniqdze chodzilo, bo w 2004 roku pienigdzy na podstawow4 opiekg
zdrowotn4 w Wojewódawie Swigtokrzyskim jest wigcej o ponad 4 a/o ni| w 2003. Kwotowo
wynosi Lo 4 367 000. To na wniosek érodowisk lekarskich ujednolicono stawki w calym
kraju. Stawka obecnie wynosi 85 zl na jednego ubezpieczonego pacjenta. Na tym
ujednoliceniu skorzystalo Województwo Swigtokrzyskie, natomiast stracily bogate
województwa. Nie dziwig sig, wigc, ze powolaly Porozumienie Zielonogórskie, bo wiedz4
o co walcz4. Dziwi mnie natomiast, 2e nasi przyst4pili do Porozumienia, zyskujqc na tym.
Kiedy mieliSmy mniejsze stawki i z4daliémy wigcej od tych województw, to one nie chcialy
o tym slyszeó. Jak mówi4 sami Swiadczeniodawcy - nie chodzi o pieniqdze. O co tak
naprawdg chodzi?

1. Opieka calodobowa - nie jest to nic nowego; byla i jest. Wykonywalo to pogotowie,
bo POZ wynajmowal pogotowie, oczywiScie za mniejsze pieni4dze, niz dostawa{
od nas. Nie ma tu nic nowego. Zgodnie z ustaw4 obowi4zek spocz)'\¡/a naPOZ, ale nie
musi sam tego robió. POZ otrzymywal od nas stawkg 10,20 zl, a pogotowiu placil
okolo7 zl., a wigc czysty interes.

2 l0 oA na badania diagnostyczne - cala batalia chyba o to sie rozegrala. Ni rozumiem,
bo podobno wszystkim chodzi o dobro pacjenta. Bywalo tak,2e mimo, ízlekarzePOZ
powinni wykonywaó badania diagnostyczne - róznie to by'walo. Otrzymywalem
interwencje, 2e pacjenci byli odsylani, kierowani do szpitali bez badan itp., a to nalezy
do POZ. Stqd ten zapis zostal uSciSlony, majqc na uwadze dobro pacjenta.

3. Jednostronnoéó umów - na wniosek Porozumienia Zielonogórskiego, jeszcze przed
konkursem wycofaliémy sip z tej jednostronnosci. Byó moze Panowie o tym nie
wiedz4 bo jezeli nie rozmawiali z nami, to trudno, zeby wiedzieli. Dysponujg
katalogiem tych zmian; jest ich 16. Nie ma jednostronnoéci umów; bylo to znane
wszystkim, którzy chcieli z nami rozmawiaó.

JeSli chodzi o to, ze po odliczeniu 10 % na diagnostykg zostaje stawka glodowa; patrzqc
na wyliczenia glównej ksiggowej, wygl4da na to, 2e albo ktoS nie ma orientacji, albo celowa
gra i wprowadzenie w bl4d. Te stawki nie zgadzaj4 sig ze stawkami NFZ S4 zastrze2enia
kierownika Boguslawskiego, 2e z roku na rok jest mniej pienipdzy, jeSli chodzi o wartoéó



kontraktu narok 2002- wynosila 2275 587 zt. W roku 2003 wartoéó kontraktubyla nilsza

iwynosiia 2 255 822 zl., a w roku 2004 jest wy2sza i wynosi 2 361 564 zl. W Narodowym
Funduszu Zdrowia obowi4zuj4 nastppuj4ce wyliczenia. stawka bazowa lekarza rodzinnego

wynosi 59 zt., a nie 49 zl., jak w wyliczeniach kierownika Boguslawskiego. ByÓ moze wynika

to z niewiedzy z powodu braku rozmów zNFZ. JeSli 59 zl. pomnozymy przez Sredni4liczbg
pacjentów tj. 2 850, w skali roku wynosi to 162 250. Jeéli od tego odliczymy 7O o/o na badania
diagnostyczne, czyli 16 200, na opiekg calodobowq:27 500, pielggniarkg: 24 000 i transport.
6000 z l -w skal imies i4cazosta jeT500;  czyto jestmalo czydu2odla lekarza-zostawiam
ocenie paústwa.
Organy zalozycielskie maja malq wiedzg na temat funkcjonowania na ich terenie
podstawowej opieki zdrowotnej. Ustawa o NFZ zmienlla filozofig dzialania,jesteémy skazani
na wspolpracg, której podstaw4 jest pelna informacja. Art. 7 ustawy o samorz4dzie gminnym
mówi, Le to radajest odpowiedzialna za ochrong zdrowia. Nie rozumiem, jak kierownik
publicznej placówki moae jednoosobowo podejmowaó decyzjg o nie przyst4pieniu
do konkursu. To nalezy do rady, bo za to odpowiada. Potrzebna jest nam wspólpraca
i przeprowadzamy rozmowy zkazdym, kto do nas sig zwróci, zarówno z placówek ochrony
zdrowia" jak i z organów zal.o2ycielskich, bo wygl4da na to, ze wójtowie i burmistrzowie
sq wprowadzani w blad. Pieni4dze pienipdzmi, Z4dania z4daniami, a fundusz jest

od dyscyplinowania Srodków publicznych. Nie sq to male pieni4dze, bo w skali województwa
na opiekg zdrowotn4 przeznaczamy rocznie ponad 92A ml. UwazaliSmy, 2e w podstawowej
opiece zdrowotnej bylo dobrze i nie trzeba bacznie sip przygl4daó, jednak wyryw-kowo
przeprowadziliSmy kontrolg w 15 POZ i okazalo sig, ze nie jest wesolo. PodjpliSmy wipc
decyzjg, ze bgdziemy kontrolowaó wszystkiePOZ-ty, migdzy innymi w Jpdrzejowie. Okazalo
sig, ze nie jest wesolo - wrQcz bardzo Zle. Kontrola jeszcze nie zostala zakoirczana, ale juL

mogQ powiedzieó, ze s4 powa2ne przypadki, nawet pisemnego poéwiadczenia nieprawdy.
Po prostu nas oszukiwano: placiliémy za coÉ, co nie bylo robione. W tym przypadku musi
nast4pió zwrot pienipdzy. My bgdziemy plació, ale za faktycznie wykonane uslugi. Jezeli ktoé
Lqda od nas, abyémy byli w porz4dku, to sam równiez powinien byó w porz4dku. Tyle
tytulem wstgpu, chgtnie odpowiem na pytania.

Kierownik ZPOZ w Jgdrzejowie Pan Marek Boguslawski powiedzial, ze zarzuty, co
do ksiggowoSci s4 niesluszne, bo jeSli sig podaje golq stawkp 85,05 i Dyrektor sqdzi, ze na te.i
podstawie moana wyliczyó mozliwoéci finansowe na 20A4 rok. Jakie jest rozbicie tej stawki?
lle na poszczególne éwiadczenia? Takiej informacji nie bylo. Uzyskalem j4 dopiero wczoral
od burmistrza Kapci. Nie ma tego równiez w Internecie, jest tylko gola stawka 85,05. Oddzial
funduszy na Slqsku podal rozbicie, a u nas nie. Jak ktoó, kto sip zajmuje finansami ma zrobió
kalkulacjg?
JeSli chodzi o protest Porozumienia Zielonogórskiego, byl on w sierpniu, zanim jeszcze

ukazal sip plan finansowy Narodowego Funduszu Zdrowia. Bylo powiedziane, 2e nie
zgadzamy sip na warunki proponowane przez NFZ. To warunki ogólne i szczególowe byly
przedmiotem sporu, a nie pieni4dze.
Jeéli chodzi o opiekg calodobow4. to Dyrektor ma racjp,2e pogotowie obslugiwalo pacjentów
w porze nocnej. Ale wedlug ustawy o NFZ nie ma w tej chwili mozliwoSci, aby to robilc'r
pogotowie, dlatego, 2e ma ono wyjezdLaó do pacjentów z zagro2eniem 2ycia. Cal4 resztg ma
obslugiwaó lekarz pierwszego kontaktu. To s4 wypowiedzi Pana doktora Panasa.
Sprawa diagnostyki zostala zaskarlona do S4du Okrggowego w Poznaniu jako niezgodna
z prawem. Ta sprawa jest wygrana, ale o tym oczywiicie Pan Dyrektor nie poinformowal.



7,5 tysi4ca na lekarza byloby wtedy, gdyby lekarz pracowal jako lekarz, jako sprzqtaczka,

laborant, pielggniarka Srodowiskowa i szkolna. Faktycznie daloby to kwotg 7,5 tysi4ca. Jest to

czysta manipulacj a zPana strony.
W sprawie informacji Pani Przewodnicz4cej, 2e ,,kierownikZPOZ mimo zobowi4zania go do

tego przez burmistrza, nie przystqpil do konkursu ofert ogloszonego przez Narodowy Fundusz

Zdro,w\a" chcialbym odczytaó pismo, które otrzymalem w dniu 19 listopada^od Pana

Burmistrza Nowaka: ,,Przypominam Panu, ze w dniu 21 listopada o godzinie lSuu uplywa

termin skladania do Swiptokrzyskiego Oddzialu Wojewódzkiego Narodowego Funduszu
Zdrowia w Kielcach ofert na kontraktowanie Swiadczeh zdrowotnych na 2004 rok". Jeéli to
jest forma polecenia, to ja czegoé tu nie rozumiem. Jest to forma przypomnienia o terminie,
a nie forma polecenia czegokolwiek. Bardzo prosze nie wprowadzaó radnych w blqd.
Odnoénie podjgcia decyzji przypomin am, 2e w dniu 6 listopada na posiedzeniu Rady

Spolecznej ZPOZ dostalem poparcie RS podejmowania jednoosobowo decyzji. Rada poparla

równiez dzialan\aPorozumienia Zielonogórskiego. Jest to zapisane w protokole.
W tej chwili stykaj4 sig dwie formy organizacyjne: jest przedstawiciel administracji rz4dowej
i samorz4du. Pierwszy raz sig spotykam, 2eby przedstawiciel rzqdu przypominal i mówii, co
ma zrobió samorz4d. Wiele lat wspolpracujg z samorz4dem i pierwszy raz spotkalem sig
z czym| takim.

Dyrektor Henryk Michalkiewicz powiedz\al, 2e liczby i fakty mówi4 za siebie. Jak
kierownik mógl wiedzieó o pewnych rzeczach. skoro zaprotestowal przed podaniem planu
finansowego? O czym my rozmawiamy? O jakich warunkach? Glównie chodzi wam
opieni4dze; Pan powiedz\al" ze stawki s4za male. My na spotkaniach mówiliSmy, jaka jest

stawka pielpgniarki, jaka jest stawka lekarza, poloznej itd. Te stawki s4 dla wszystkich jasne.

Na spotkaniu z arganami zalo2ycielskimi równiez powiedzieliémy. Porozumienie
Zielonogórskie nie jest stron4 w negocjacjach Poprosiliémy zwiqzek pracodawców- na
spotkanie; otrzymalem odpowiedá na piSmie, 2e nie bqd4 z nami rozmawiaó. JeSli ktoi
zamyka sobie drogg na wstQpie, to nie dziwmy sig, ze nie zna pewnych rzeczy.
W sprawie opieki calodobowej jest w dzisiejszej gazecie wypowiedá Pana Panasa, który
wyjaSnia, ze jest mozliwoéó korzystania tak jak bylo w poprzednich latach i na tych samych
zasadach. Ka2de moje przypomnienie czy zapoznanie z pewnymi rzeczami przez d*gq stronQ
traktowane jest jako szanta| czy pouczenie. Czy nie jest szanta2em to, ze Wielkopolska lzba
Lekarska zaczgl.a karció tych, co z\ozyli oferty?
Z calym szacunkiem dla Rady Spolecznej - jest ona do opiniowania a nie do podejmowania
decyzji. Decyzje podejmuje organ zalo2ycielski. Nie chcg nikogo pouczaó, ale to wynika
z przepisów.

Przewodniczqca Rady Elzbieta WiSniewska zapytala radcA prawnego, jak wyglqda od
strony prawnej zobowiqzanie Kierownika Boguslawskiego przez Radp SpolecznaL, do takich
decyzji.

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska wyjaénila, 2e Rada Spoleczna jest organem
opiniodawczo-doradcrym kierowntka zakladu. W jednym z punktów jest zapis, 2e moLe
wypowiedzieó sig w sprawie kontraktowania usfug, ale nie znaczy to, 2e mo?,e do
czegokolwiek zobowiqzywaó. Niew4tpliwie jednym z zadah samorz4du jest ochrona zdrowia.
Rada ma prawo wiedzieó o wszystkim i obowi4zek zadecydowaó w tak waznej sprawie, bo
z ego, co slyszg, rzeczywiscie 1 stycznia sytuacja moze byó dramatyczna, bo nie bgdzie miai
kto plació. Gmina nie moze dawaó pienipdzy na biez4ce funkcjonowanie. Dlatego tez
vwa2am, ze jest to jeden znajwaíniejszych problemów, przed którymi obecnie stoi Rada.



Przewodniczqca Rady Miejskiej El2bieta Wiéniewska zapytala Dyrektora

Michatkiewicza, czy jest mozliwoSó zabezpieczenia éwiadczeú zdrowotnych na naszym

terenie w chwili obecnej. Jak mo2emy wyjió ztego impasu?
Dyrektor Henryk Michalkiewicz powiedzial, 2e jest mozliwoÉó podjgcia rokowai. -

jutro zwracam sig do prezesa Panasa o wyrazenie zgody na podjgcie rokowaú i zapraszam do

rokowaó wszystkich tych, którzy nie zlo2yli ofert. Jest mozliwoéÓ zabezpieczenia, ale ze

strone, która chce wejéó w ten system. Trzeba mieó iwiadomoríó tego, ze w ochronie zdrowia

tez jest konkurencja. My po zgloszonych ofertach obserunrjemy,2e powstalo wiele nowych
placówek,, które walcz4 o siebie. Ktoé, kto myéli, 2e jak mial przez kilka lat kontrah na
jednakowym poziomie, to bgdzie mial taki sam, myli sig. My jesteémy od zabezpieczenia

Éwiadczei. JeSli ktoS zaoferuje lepsze warunki, wybierzemy jego Organizacja tego jest rol4

samorz4du. Jeéli chodzi o Jgdrzejów to se dwie oferty na podstawow4 opiekp zdrowotn4

dwóch placówek: jednej z Kielc, drugiej z Jgdrzejowa. Gdyby kierownik POZ nie chcial
przyst4pió do rokowai, my mamy wybór.

Przewodnicz4ca Rady powiedziala, ze Rada boi sig o jeszcze jedn4 sprawQ: mamy

zaklad, sprzet, pracowników. Co stanie sig z ludámi?
Dyrektor Michalkiewicz odpowiedzia| 2e nale2y sig zastanowió, czy chce sip mieó

publicznq opiekg zdrowotn4, czy prywatnq. Dzió koúczymy negocjacje z wszystkimi POZ-

qtni (a jest ich 50oA), które zglosily siQ i podpisaly protokol. W Województwie
Swigtokrzyskim jest ich ponad 80. Dyrektor Michalkiewicz uprzedzil, ze bgd4 powazne

trudnoSci zwiqzane z kontrol4. Jest wiele nieprawidlowoSci i ZPOZ bgdzie musial zwróciÓ
pieniqdze, co bgdzie dodatkowym cigZarem.

Radny Andrzej Hatny powiedzial, iz jest zmartwiony manipulacj4 faktami. Zgodnie
z ustaw4 NFZ ma zabezpieczyó éwiadczenia zdrowotne. Kontrole- oczywiScie ma prawo
je przeprowadzaé, ale powinien to robió równiez w placówkach niepublicznych. Radny Hatny

poprosil, aby Dyrektor Michalkiewicz przedstawil swoje stanowisko w sprawie pobierania
pr zez éwiadczeniodawców oplat od ubezpieczonych pacj entów.
Radny Andrzej Hatny wnioskuje, aby zobowiqzaó kierownika Boguslawskiego
do przyst4pienia do rokowaú z NFZ.

Dyrektor Michalkiewicz zgodzil sig ze stwierdzeniem, 2e I'{FZ odpowiada
zazabezpieczenie éwiadczeó zdrowotnych, jednak to samorz4d odpowiada za organizacig.
Kontrole przeprowadzane se wszgdzie. W ich wyniku duZo spraw jest juz w prokuraturze,
zwlaszcza za oplaty, glównie w gabinetach stomatologicznych. Zaczynamy kontrolowaó
wszystkich: nie bylo to dotychczas robione, a chodzi o niemale pieni4dze publiczne.

Radny Alfred Bialy wyrazil zadowolenie, 2e na jego wniosek doszlo do dzisiejszej
debaty. -ChcieliÉmy wysfuchaó dwóch stron sprawy. Na poprzedniej sesji wysluchaliSmy
lekarzy i kierowników podstawowej opieki zdrowotnej, wyrobiliSmy sobie pogl4d na pewne

sprawy. DziS Pan Dyrektor rzucll nieco Swiatla z drugiej strony. Przyznam, ze jestem

w klopocie, bo sluchajqc Pana Dyrekfora trzeba by uwierzyó w to, 2e zostal popetniony jakié

blad Stuchajqc drugiej strony wyrobiliÉmy sobie pogl4d, 2e nie jest tak dobrze.
Najwazniejszy w 2yciu spolecznoéci. a szczególnie w demokratycznym paústwie jest dialog.
Aby ten dialog byl, to muszQ sig spotkaó dwie strony i przedyskutowaó pewne rzeczy.
Nie moze byó tak, ze jedna strona dyktuje warunki, a druga strona slucha. Je2eli chodzi
o finanse, to s4 one daleko za mal.e do potrzeb, jest nieprawdopodobne, aby za pieni4dze,
jakie posiada fundusz, mozna bylo opiekg zdrowotn4 prowadzió na poziomie takim, jak

potrzebuj4 pacjenci. Robi sip tylko konieczne minimum. Nie jest tajemnic4 2e pacienci
borykaj4 sig z problemami nie z tej ziemi. Powiedzenie, 2e trzeba byó zdrowym, zeby sip
leczyó,jest jak najbardziej prawdziwe. Nie jest tajemnic4 2e lekarze nie wydaj4 skierowaú na



badania z powodu ograniczeú finansowych. Pewnych leczeri nie da sip przeprowadzió bez

badaú, a z drugiej strony, trzeba gospodarowaó tym, co sig ma. Jestem umiarkowanym
optymist4 Le dojdzie do consensusu, bo dojéó musi. Trzeba poprzeó wniosek radnego

Hatnego, aby kierownik przyst4pil do rokowaír. Oby wyszlo to na dobre. Po to s4 negocjacje,

ie moana bylo ustalió ró2ne szczegoly. To byl cel dzisiejszego spotkania. Wyta2am

zadowolenie, Le przybyl sam naczelny dyrektor;jako nasz krajan powinien z sercem podejéó

do naszej spolecznoéci.
Dyrektor NFZ Henryk Michalkiewicz powiedzial, 2e cieszy sig, iz moze byó na sesji

i spotkaó znajome twarze. -Podzielam pogl4d, 2e finanse s4 takie, jakie sq. Wczeéniej czy
póiniej muszq byó podjgte odwazne decyzje polityczne w naszym kraju, bo sluzba zdrowia

bgdzie coÍaz bardziej upadaó. Glównym problemem siuzby zdrowia sq érodki finansowe.

Co jakié czas reformowane s4 tylko n¿Lzwy. Kiedy minister Rzochowski chcial wprowadziÓ
reformg, wyliczono, 2e aby wystarczylo érodków na sfuzbg zdrowia, skladka powinna byó na

poziomie 13 - 14 Yo. Owczesna opozycj auwa2ala" ze to jest za malo. Przyszli, zreformowali,
zrobili 7 oA. Przy skladce 7 o/o zawsze braknie. Od 1999 roku to narastalo. Wzoruj4c sip na

krajach bogatszych " trzeba wprowadzió koszyk gwarantowanych Swiadczeú; okreSlió, co
pacjentowi nalely sig w ramach skladki, a za pozostale éwiadczenia doplacaó. Glównym
problemem NFZ jest nie problem wysokoéci, ale Sci4galnoSci skladki. JeSli ici4galnoÉó jest na
poziomie 94 %, w skali kraju sq to milionowe kwoty i zaden system tego nie wytrzyma.

Wiele grup pracowniczych nie odprowadza skladek, a w planach NFZ zaklada okreSlone
Srodki wlaénie ze skladek. Jezeli kierownik nie zgadza siq z wyliczeniami, które
przedstawilem, zapraszam do siebie i wyja3nimy sobie sprawQ.

Radny Alfred Bialy powiedzial, 2e rozmawiamy o pieni4dzach, a gdzieS po drodze
ginie pacjent, który powinien byó na pierwszym miejscu. Dopóki nie zniknie polityka w tych
sprawach, bpdzie Zle. Sprawa zdrowiajest najwazniejsz4 sprawq i nie moze byó podzialu;

musi byó jednosó. Tu i ówdzie mówi sig, 2e naleLy zlikwidowaó Narodowy Fundusz Zdrow\a.
Nie mówig tego odnoSnie Dyrektora Michalkiewicza, który ma takie wyksztalcenie, 2e maíe
nie jedno stanowisko pelnió, ale chcialbym zapylaó, jakie jest odczucie, czy ten fundusz
rzeczywiicie jest potrzebny.

Dyrektor Henryk Michalkiewicz powiedzia| 2e zbyt czpsto powtarza sip, iz chodzi
o dobro pacjenta. To najlepiej okreéli pacjent. Mam masg interwencji i informacji, jak

w niektórych placówkach wygl4da to dobro pacjenta. Nie mówmy, ze nam na tym zaleLy,
lecz zapfi.ajmy pacjentów, czy rzeczywiície to dobro jest realizowane. Co do NFZ, jestem

zwolennikiem nie rewolucji a ewolucji. U nas co minister, co rz4d, to buduje na gruzach.
Trzeba to, co le usuwaó i modernizowaó; niewa2ne jest jak to sig bqdzie nazywalo.
Niew4tpliwie ktoé musi koordynowaó. Jeéli ktoó ma lepszy system, widzi to inaczej, jest to
sprawa dyskusji. S4 rózne wzorce. Amerykanie zatrudniaj4 naszych doradców, bo uwa2ai4 2e
system ZOZ byl najlepszy.

Radny Andrzej Hatny poprosil, aby NFZ w jak najkrótszym czasie umieécil
w Internecie informacje o kontrakfach.

Kierownik ZPOZ Marek Boguslawski uwaZa, 2e stú.a sip rzecz kuriozalna: -Jestem

os4dzony zantm zapoznalem sip z protokolem z kontroli. Jest to jawna manipulacja To, co
dyrektor powiedzial odnoSnie koszyka gwarantowanych éwiadczeú jest juz nieaktualne.
Minister Hauzner powiedzial ,,2adnego koszyka Swiadczeú. Najpierw trzeba okreilió stopieú
zadluzenia sluzby zdrowia.". Proponujg uaktualnió swoj4 wiedzg.

Dyrektor Henryk Michalkiewicz wyjaénil. ze odpowiedzial na pytanie, co sqdzi,
natomiast, co zrobi rz4d, to jest inna kwestia. -Przedstawilem na zasadzie informacji, ze jest
przeprowadzana kontrola. Oczywiécie pólniej bpdzie protokol, ale poniewaz mam pewne



dane. uprzedzilem Paástwa. Rozumiem, ze wszystko to, co dotyczy kierownika
Boguslawskiego zawszejest ále, manipulowane, a Pan jest idealem.

Radny Adam Wójcik przeprosil Pana Boguslawskiego za to, i2 byl przekonany. /takie
byly informacjel, Ze nie wykonal polecenia Burmistrza. W Éwietle dzisiejszego wyjaSnienia
potwierdzam" 2e mial tylko przypomnienie o terminie. W tej chwili jest mozliwoéó rokowan.
Trzeba sig liczyó z tym, 2e do rokowan przyst4pi4 wszyscy chgtni. St4d moje zapytanie do
Dyrekfora Michalkiewicza: Czy w tych rokowaniach nasz ZPOZ bgdzie mial równe szanse,
Zeby mógl ,,ugraó" to, do czego jest przygotowany; aby po podpisaniu kontraktów
i podliczeniu pienigdzy nie okazalo sig, 2e trzeba robió jakieS ruchy kadrowe. S4dzp, 2e na
linii Rada - Burmistrz - Kierownik ZPOZ nie bpdzie nieporozumieh, 2e ma przyst4pió do
rokowair. Jakie mamy szanse, aby kontrakt dla naszego ZPOZ na 2004 rok byi na poziomie
roku 2003.

Dyrektor Henryk Michalkiewicz przypomnial, ze na 2004 rok s4 wigksze stawki
i wipksze pieni4dze. Wszyscy maj4 jednakowe warunki. Nie ma równych i równiejszych.

Kierownik Marek Boguslawski powiedzial, ze aby zaklad przyst4pil do konkursu musi
spelniaó szczególowe warunki, mipdzy innymi posiadaó tytul prawny do zajmowanego
iokalu. W zwiqzku z powy2szym, jak ten warunek spelnia zaVJad z Kielc, który przyst4pil do
konkursu?

Dyrektor Michalkiewicz powiedzial. 2e nie bgdzie wyjaénial kierownikowi, który
powinien martwió sip o siebie. Wygl4da na to, ze Pan zaHad4 i2 nie przyst4pi do rokowai.
Ja nie bgdg wyprzedzal czasu i ,,gdybal". Podkre3lam, ze warunki sq dla wszystkich
jednakowe. Zorgan\zowaniem i spelnieniem warunków bedzie sig martwil Burmistrz. To do
niego zgtosz4oferty i z nim bgd4 rozmawiaó o sposobie zabezpieczenia a nie.z nami.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej podzigkowala Dyrektorowi Swiptokrzyskiego
Oddzialu Narodowego Funduszu Zdrowia Panu Henrykowi Michalkiewiczowi za udzial
w sesji .

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie I120 oglosila przerwq trwaj4cq do godziny
r  r 4 5
I I

Rada Miejska w
zobowi4zaó kierownika
iloÉci4 glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Jpdrzejowie przyjgta wniosek Radnego Andrzeja Hatnego, aby
Boguslawskiego do przyst4pienia do rokowaú z NFZ' nastqpuj4cq

- 1 9
- 0
- 1

Radna Ewa Ptasznik powiedziala, 2e ma informacje, iz nasz ZPOZ w opinii
mieszkaúców funkcjonuje poprawnie. -Rozumiemy klopoty, jakie istniej4 na szczeblu
hierarchicznym, ale takie pozytywne zdanie powinno dziú paéó. Martwi nas sprawa
zatrudnienia'. na dziei dzisiejszy czpSó mieszkaiców ma zatrudnienie w tej jednostce i zaleLy
nam na tym, aby zostalo ono utrzymane, poniewa2 widaó du2e starania calego personelu
ZPOZ.

Przewodniczqca Rady Miejskiej uwa2a, 2e nie mo2na na razie podejmowaó dyskusji
na temat odbywaj4cej sig kontroli, poniewaz nie s4 znanejej wyniki

Radny Adam Wójcik uwa2a, ze dyskusj a miala doprowadzió do zabezpieczenia
mieszkaicom éwiadczeñ zdrowotnych na rok 2004" a ZPOZ-owi b¡u, i spelnila swoje
zadania. Radny Wójcik wnioskuje o zamknigcie dyskusji w tym temacie.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjpla wniosek radnego Adama Wójcika.



Ad.8 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzipla Uchwalq Nr XYll62l03

w sprawie wprowadzenia oplaty administracyjnej za czynnoÉci urzgdowe.
Ajchwala Nr XV/l62103 w zal.aczeniu do protokolul.

4 d . 9 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalq Nr XVll63l03

w sprawie wyrailenia zgody na nieodplatne przejgcie przez Gminp Jgdrzejów nieruchomoSci
zabudowanej.
AJchwala Nr XV/163/03 w zal4czen\u do protokolu/.

Ad. 10.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogioÉnie powzigla Uchwalq Nr XV1164103

w sprawie zbycia nieruchomoici komunalnej na rzecz jej uzytkowników wieczystych.
fuchwala Nr XV/164/03 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .  l l .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalq Nr XV/l65/03

w sprawie oddania nieruchomoici komunalnej w uzytkowanie wieczyste r sprzeda|y
budynków usltuowanych na tej nieruchomo5ci, w drodze przetargu.
/Uchwala Nr XV/165/03 w zalqczen\u do protokolu/.

Ad. 12.
Radny Stanislaw Baraúski zglosil zastrzelenia do punktu 9 w $ l. Radny uwa2a.

ze stawka 0,11 zl za m' jest za wysoka, poniewaz w przeliczeniu na I ha daje to podatek
wwysokoéci I 100,00 zl. Na naszym terenie tych gruntów jest okolo 50 ha. Jest to niewiele.
ale teL niewiele ludzi placi ten podatek. W stosunku do rolnika jest to 14 razy wigcej. Na
Komisji Rolnictwa udalo sig obnizyó z 0,11 do 0,06 zl. Niesprawiedliwe równiez jest to, 2e
wlaÉciciele gruntów rolnych o powierzchni ponizej I ha placq podatek równy 5 q z1ta, a nie
2,5 q Zyta. Na to niestety nie mamy wplywu, poniewaz jest to narzucone odgórnie. Miejmy
trochq litoÉci nad posiadaczami gruntów,,pozostalych" i obnizmy podatek do 0,06 zl - jest to
wniosek.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, 2e konstrukcja tej uchwaly polegala na tym, aby
uwzglgdnió trudne zycie obywateli i aby podatki byly na poziomie ubieglego roku. WigkszoSó
pozycji zostalo bez zmian, a niektóre minimalnie wzrosly. Grunty, których nie da sig
przekwalifikowaó, trzeba zaliczyó do ,,pozostalych". Patrzqc na oplaty z tego ty'tulu
w s4siednich, gminach jesteémy poSrodku. Jest to znikoma podwyzka i mozna powiedzieó, ze
jest na poziomie roku ubieglego - taka byla nasza intencja.



l 0

Radny Jan Zigbihski poprosil, aby Pani Skarbnik przedstawila skutki finansowe dla
budzetu gminy.

Radny Adam Wójcik powiedzial, ze s4siednie gminy, równie biedne, maiq wy2szy
podatek; w Naglowicach jest 0,20 zl. Patrzmy równiez na innych radnych, którzy gdzieS
podnieSli rgkg za stawke 0,20. W zwiqzku z tym apelujg do Pana Baranskiego. aby wycofa{
swój wniosek.

Skarbnik Gminy Bo2ena Ciepluch wyjaénila, ze problem z ,,gruntami pozostatymi"
istnieje od roku ubieglego, poniewaz zmienila sip ustawa o podatku rolnym. Od roku 2003
zmienilo sip pojgcie gospodarstwa rolnego. Dotychczas podatkiem rolnym opodatkowane
byly grunty powyzej I ha i rolnik placil równowartoéó ceny 2,5 q2yta w ci4gu calego roku.
Od roku 2003 jest w ustawie zapis mówi4cy, 2e grunty niesklasyfikowane objgte s4
podatkiem jako ,,grunty pozostale". Sklasyfikowane, nie bgdqce gospodarstwem rolnym, czyli
do I ha objpte s4 podatkiem w ^wysokoéci ceny 5 q Lyta Na terenie gminy ,,gruntów
pozostalych" zostalo 853 000 m'. W mieScie niesklasyfikowane s4 tylko pewne ulice;
powierzchnia wynosi 462 OOO m2, natomiast na terenie gminy gruntów jest 6 25Q m'.
Najwigcej ..gruntów pozostalych" ppsiadajq jednostki, czyli tzw. Podmioty gospodarcze
prowadzqce dzialalnoéó: 385 000 m'. Wedlug przedstawionej propozycji, wplywy z tego
tytulu wynioslyby 93 435 000 zl, jezeli podatek zostanie obnizony do 0,06 zl, to wptywy bgdq
n\zsze o okolo 46 000 zl.

Radna Maria Baraírska zapy,tala, czy jest mozliwoúó zwolnienia z tego podatku.
Skarbnik Gminy odpowiedziala, 2e zgodnie z ustaw4 w szczególnie uzasadnionych

przypadkach Burmistrz na wniosek podatnika, mo2e odroczyó, umorzyó lub rozloLyó na raty.
Pani Skarbnik dodala, 2e ustawa znaazqco zmienila iloéó gruntów pozostalych bylo 2 907
170 m2.

Rada Miejska w
B a r a ú s k i e g o , a b y w S l
nastgpuj4co:

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Wniosek nie zostal przyjgty

Jpdrzejowie przyst4pila do glosowania wniosku radnego Stanislawa
pkt 9 ,,0,11 zl" zast4pió ,,0,06 zl". Wyniki glosowania wygl4daiy

I

1 1
9

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla Uchwalg Nr XV/166103 w sprawie okreÉlenia
wysokoóci stawek podatku od nieruchomoéci na 2OA4 rok oraz poboru tego podatku w drodze
inkasa, nastgpujqcq iloéciq glosów:

Z a - 1 8
Przeciw - 1
Wstrzymalo sig - 0

AJchwala Nr XV/166103 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Wiceprzewodniczqcy rady Teofil Spk wnioskuje o wykreÉlenie w $ I punktu 1

,,nieruchomoSci zajgte na potrzeby jednostek budzetowych, zakladów budzetowych
i gospodarstw pomocniczych oraz instytucji kultury powi4zanych z budzetem Miasta
Jpdrzejów".



l 1

Burmistrz Leszek Kapcia proponuje, aby jednak punkt I istnial; burmistrz zglosil

autopoprawkg polegaj4ca na uSciSleniu punktu 2 przez dopisanie slów ,,zwi4zanych z ich

dzialalno ríciq statutow4'.
Radny Stanislaw Baranski zwróctl uwagQ, 2e poprzednio byly dyskusje o 5 groszy,

ateraz proponuje sig zwolnienie z podatku jednostek, które s4 w bardzo dobrej kondycji.

Co bgdzie z wplywami do budzetu? Niech kahda jednostka wystppuje indywidualnie. Rada
bgdzie miala wgl4d na to; bgdzie mogla przekazaó ze wskazaniem na konkretny cel. Dlatego
Radny Baraúski popiera wniosek Pana Sgka.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej powiedziala, 2e wszyscy wiedz4 o co chodzi; jest to
projekt uchwaly najbardziej dyskutowany na komisjach, które równiez postawily takie
wnioski.

Kierownik Oérodka Pomocy Spolecznej Pani Gra2yna Chabior powiedziala, 2e jej
jednostka równiez jest obowiqzana te podatki plació. W biezqcym roku byl problem i bqdzie
równie2 w roku przyszlym, poniewaz OPS nie ma Zadnych zysków i nie moze mieó zysków.
Pani Chabior poprosila o wziEcie tego pod uwagQ przy podejmowaniu uchwaly.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej odpowiedziala, ze se inne mozliwoSci, z których
mo2na skorzystaó.

Pani Chabior wyjaénila, 2e dotychczas nie mogla skorzystaó, mimo, 2e zwracala sig
pisemnie do Burmistrza.

Kierownik ZWIK Pan Zbigniew Lato powiedzial, ze zobowi4zania podatkowe
koresponduj q z cen4wody. Jezeli Rada zwolnilaby z podatku ZWiK, to woda bylaby tahsza
o 14 groszy, a Scieki o 25 groszy.

Przewodniczqca Rady Miejskiej odpowiedziala, 2e Rada jest wladna wyst4pió
z inicjatyw4uchwalodawczqi mysli o tym, aby zrobió to w formie dotacji celowej.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyst4pila do glosowania wniosku zgloszonego przez
wiceprzewodniczqcego rady Teofila Sgka o wykreélenie w $ I punktu 1 ,.nieruchomoSci
zajgte na potrzeby jednostek budzetowych" zakladów budzetowych i gospodarstw
pomocniczych oraz instytucji kultury powiq¿anych z bud2etem Miasta Jgdrzejów".
Wyniki wygl4daly nastgpuj4co

Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

Wniosek zostal przyjpty .

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch wyrazrla swoj4 wqtpliwoéó, co do zasadnoéci
wniosku zgloszonego przez Burmistrza; czpSci nieruchomoéci zajgte na prowadzenie
dzialalnoSci gospodarczej i tak beda objete innym podatkiem.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej poprosila radca Prawnego o wyjaSnienie sprawy.
Pani Danuta Kiwiorskauwa2a, Le zmiana zapisu jest zbgdna.
Radny Pawel Smor4g zapytal, czy ten zapis spowoduje, ze OSP zostan4 zwolnione

z podatku.
Skarbnik Gminy odpowiedziala, 2e tak. Pani Skarbnik wyjaSnila, ze bqdq plació

podatek tylko od czgSci wykorzystywanej do prowadzenia dzialalnoéci gospodarczej.

l 6
0
4
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Przewodni czqca Rady Miejskiej o godzinie 1240 oglosila przerwg trwaj4c4 do godziny
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Burmistrz Leszek Kapcia wycofal swój poprzedni wniosek i zglosil nastgpuj4cy: W $
1 ph. 2 otrzymuje brzmienie: ,,nieruchomoéci zajgte na potrzeby ochotniczych stra:ity
poZarnych, z wyj 4tkiem zaj gty ch na dzialalno éó gosp od ar cz{' .

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjpla wniosek zgloszony przez Burmistrza
nastgpuj 4c4 iloéci4 glosów :

Za
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - I

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzipla Uchwalg Nr XYll67l03
w sprawie zwolnieú z podatku od nieruchomoéci.
/[Jchwala Nr XV/l67103 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  14.
Burmistrz Leszek Kapcia zglosil poprawkE polegaj4cq na zmianie w I pkt. 1 kwoty

,,31,00 zl na,,30,00 zl".
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloónie przyj$a poprawkg zgloszon4 przez

Burmistrza.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzipla Uchwalp Nr XV/l68/03

w sprawie podatku rolnego na2004 rok oraz poboru tego podatku w drodze inkasa.
fuchwala Nr XV/168/03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 15.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzipla Uchwalg Nr XVll69l03

w sprawie okreélenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek rolny, podatek
leSny oraz podatek od nieruchomoSci.
NcbwalaNr XV/169/03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloénie powzipla Uchwaig Nr XV/170i03

w sprawie ustalenia wysokoéci stawek podatku od posiadania psów, okreélenia terminu
platnoóci oraz jego poboru w 2004 roku.
/Uchwala Nr XV/170/03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Burmistrz Leszek zglosil autopoprawkg polegaj4cq na nastgpuj4cych zmianach

w za\qcznrku nr I do projektu uchwaly:

- liczba osi dwie
nie mniej niz 15 
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- liczba osi trzy
nie mniej niz 12 - mniej ni217:

nie mniej niz23 - mniej ni225'.
nie mniej niz25:

- liczba osi cztery i wigcej
nie mniej niz12 - mniej niz25:

nie mniej niz 25 - mniej ni2 27 .

w punkcie 4.
- liczba osi dwie.

nie mniej niz 38:

'/ 
w punkcie 6:
- liczba osi jedna:

nie mniej niz12 - mniej niz 18:

nie mniej niz 18 - mniej nit  25'.

nie mniej nit25'.

, ,3I l" - wpisaó ,,696"
. .ó75"  -  wpisaó . .1557"

, .1018"  -  wpisaó , ,1276"
,,1018" - wpisaó ,,7276"

, ,661"  -  wp isaó , ,1661"
,,670" - wpisaó ..1670"

, ,828"  -  wpisaó, ,1828"
,,1297" - wpisaó ,,2285"

,,2360" - wpisaó ..1776"

zamiast
zamiast

zamiast
zam\ast

zamiast
zamiast

zamiast
zamiast

zamiast

zamiast ,,623" - wpisaó .,727"

zamiast ,,475" - wpisaó ,,519"

zamiast ,,415" - wpisaó,,519"

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 1420 oglosita pól godziny przerwy w celu
sprawdzenia zgodnoSci proponowanych zmian z obowi4zujecym prawem.

Obrady kontynuowano przy obecnoéci na sali obrad 19 radych /nieobecni. radna
Janina Szreniawa i radnv Alfred Bialvl.

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e proponowane stawki mieszczq
sig w przedztale migdzy stawk4 minimalnq a maksymaln4, obwieszczone przez Ministra
Finansów, z wyj4tkiem czterech przypadków, w których stawka minimalna jest wyzsza niz
stawka maksymalna. Wynika to z innego sposobu waloryzacji; Ministerstwo Finansów
wyjaSnilo tq sprawg. Po przeanalizowaniu ze zdziwieniem stwierdzam, ze chcecie Panstwo
podwyzszyó stawki, bo tylko w dwóch punktach autopoprawka obniza stawki. Ale oczp;vi3cie
jest to sprawa Rady

Radny Jan Zipbinski poprosil o podanie, gdzie s4 opublikowane minimalne
i maksymalne stawki.

Pani Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e stawki górne okreélone sq w Obwieszczeniu
Ministra Finansów z dnia 3l paidziernika 2003 w sprawie wysokoéci górnych granic stawek
kwotowych w podatkach i oplatach lokalnych, natomiast granice minimalne w Obwieszczeniu
Ministra Finansów z dnia 20 puidziernika 2003 roku w sprawie stawek podatku od Srodków
transportowych obowi4zuj4cych w 2004 roku opublikowane w Dzienniku Urzgdowym
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Ministerstwa Finansów 227 paidziernika tego roku, Nr 15 poz. 83. Niezaleznie od tego jest
jeszcze wyj aéni enie mini stra.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyj$a autopoprawkg Burmistrza.

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloinie powzigla Uchwalp Nr XYll7llA3
w sprawie ustalenia wysokoéci stawek podatku od érodków transportowych na 2004 rok.
NchwalaNr XV/l711A3 w zalqczeniu do protokoiu/.

Ad. 18.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr XV/I72103w sprawie

zmiany uchwaly Nr XIVI153/03 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia 27 listopada 2003 roku
w sprawie zaci4gnipcia kred¡u na sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych pokrycia
w planowanych dochodach gminy.
AJchwala Nr XV/172/03 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 19.
Iladn.v- Andrzej Hatnv zapvtal, jaki jest status prctvnv budwka pt>lozonego prm ul. Re.v-tttottta I0.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial. ze jest to budynek prywatny, w którym
mieszka lokator gminy.

4d .20 .

Burmistrz Leszek Kapcia odcz¡al pismo Swiqtokrzyskiej Lozy Business Centre Club
informuj4ce, 2e Pan Artur Michalski, wlaScicielowi firmy Qikpak Polska, odebrai
w Warszawie Medal Europejski za znakomite produkty tej firmy. Medal Europejski jest
wyróznieni em przyznawanym przez rJrzqd Integracji Europejski ej oraz Business Centre Club
firmom, za produkty lub uslugi na poziomie europejskim. Burmistrz poinformowal, 2e
w zwrqzku ztym wystosuje list gratulacyjny.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, 2e w zwiqzku z wnioskiem Komisii
Rewizyjnej w dniu l7 grudnia o godzinie 1300 w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury odbqdzie
sig spotkanie z osobami zalegajqcymi z oplatami.

Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska poinformowala, 2e zostalo
zamówione 70 krzesel do sali wielofunkcyjnej Bpd4 równiei zamówione stoty, które bgd4
zakohczeniem wystroju tego wngtrza.

Radny Pawel Smor4g zapylaljak wygl4da sprawa wodoci4gu ulicy Cichej i Ksi4ze-
Skroniowa.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze sq uzgodnienia z PKP i przewiert pod
torami bgdzie zrobiony jeszcze w tym roku. Poniewaí na ogloszenia nikt sig nie zglosil,
bqdzie to zlecone ZaHadowi Wodoci4gów i Kanalizacji. W przyszlym roku inwestycja bpdzie
kontynuowana.

Radna Ewa Ptasznik w imieniu Wspólnoty Jgdrzejowskiej zaprosiia radnych na
spotkanie z byiym wiceministrem Komolowskim w dniu 18 grudnia o godzinie 1700 w saii
wielofunkcyjnej Domu Kultury. Radna poinformowala równiel, 2e w dniu 14 grudnia



i 5

o godzinie 1100 w Koéciele Matki Bozej tr-askawej odbgdzie sip Msza Swipta w rocznicq stanu
wojennego. araz w dniu l7 grudnia o godzinie 1400 w KoSciele Ojców Cystersów odbgdzie
sig Msza Swipta z okazj\ III rocznicy odslonigcia tablicy upamigtniaj4ce ofiary Katynia.
Radna Ewa Ptasznik zaprosila równiez na bal charytatywny, który odbgdzie siq w Liceum
Ogólnoksztalc4cym w dniu 77 stycznia.

Pan Józef Bryla zwróctl siq do radnych, aby ,,nie dali sig wyprowadzió w pole przez
Narodowy Fundusz Zdrowia". który zdaniem Pana Bryly d4zy do prytuatyzacJi.
Sprawa ZWrK. byly prezes PSS pokryi budynek pap4 a póániej sprzedal za pü ceny osobie
prywatnej. Nie pozwólcie sprywatyzowaó ZWiK. Moze dlatego s4 zatrudnieni dwaj prawnicy,
jeden w lJrzgdzie a drugi w wodoci4gach, zeby to sprzedaó. Nastqpn4 spraw4 jest

Euroubojnia. W podpisanej umowie gmina zobowi4zala sig dostarczyó 2ywiec. Centralne
érodki masowego przekant wszystko widzq w ,,euro". Jezeli gmina zobowi4zala sig
dosfarczyó 2ywiec, to podyktuj4 tak4 ceng, 2e rolnictwo upadnie. Zacznq montowaó wielkie
fermy i tam zrobió imperium,,smrodu".

Sottys wsi Borki Pan Barylski podziqkowal radnym za przemyélenie sprawy przy
uchwalaniu podatku rolnego. Rok 2003 byl rokiem klqski dla rolników, zbo2ejest bardzo
tanie. Pan Barylski poprosil równiez o nowe statuty solectw.

Przewodniczqca Rady Miejskiej wyjaénila, 2e bpdzie to mo2na zrobió po ogloszeniu
ich w Dzienniku Urzpdowym Województwa Swiptokrzyskiego.

4 d . 2 1 .
Ze wzglgdu na wyczerpanie porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady Miejskiej

o godzinie 1515 zamkngla obrady XV sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Protokok¡wala

.  , '  /  '  :
Teresa Borowskn P r z ew odni c zqea Rady Mi e j s ki e1

v'Jqdt'ze.jowie

. ' l '

mgr El1bieta Wisniewska


